

## **testXpert - Take your testing to the next level**

Reliable, traceable and transparent test results are a basic requirement for the safety of your materials and products. With testXpert, you can save up to 30% testing time. Significantly increase your efficiency with highest compliance to international standards.

Simple usage together with a future secure architecture of testXpert guarantees getting accurate test results over the entire life cycle of your testing system. Whether you perform standardized quality assurance or sophisticated research work, testXpert adapts ideally to your respective workflow.

With interesting examples, we show how testXpert integrates seamlessly into your everyday testing. Take your testing to the next level!

## **testXpert - Bringen Sie Ihre Materialprüfung ins nächste Level**

Sichere, nachvollziehbare und transparente Prüfergebnisse sind eine Grundvoraussetzung für die Sicherheit Ihrer Materialien und Produkte. Mit testXpert können Sie bis zu 30% Prüfzeit einsparen. Steigern Sie deutlich Ihre Effizienz bei höchster Konformität zu internationalen Normen.

Die einfache Bedienung in Verbindung mit der zukunftssicheren Architektur von testXpert garantiert Ihnen präzise Prüfergebnisse über den gesamten Lebenszyklus Ihres Prüfsystems.

Ob Sie standardisierte Qualitätssicherung oder anspruchsvolle Forschungsarbeit betreiben, testXpert passt sich Ihrem jeweiligen Workflow ideal an.

Mit interessanten Beispielen zeigen wir, wie sich testXpert nahtlos in Ihren Prüfalltag integriert. Bringen Sie Ihre Materialprüfung ins nächste Level